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   PROTOKÓŁ Nr XXVIII/2008 

z przebiegu obrad Rady Gminy Leszno 

w dniu 27 listopada 2008r. 
 

Przewodnicząca Rady Pani Barbara Koza o godzinie 17: 00 otworzyła obrady XXVIII sesji 

Rady Gminy Leszno w dniu 27 listopada 2008r. Przewodnicząca powitała Pana Wójta 

Andrzeja Cieślaka, Pana Wójta Grzegorza Banaszkiewicza, Panią Skarbnik Urszulę Jeziorską, 

Panią Mecenas, Radnych, Sołtysów i mieszkańców gminy Leszno. Następnie poinformowała, 

że listę obecności podpisało 13 Radnych (nieobecny był Radny Jacek Pogorzelski, spóźnił się 

Radny Lesław Kuczyński) i stwierdziła, że posiedzenie jest prawomocne do podejmowania 

uchwał.  

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku obrad. 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady powiedziała, że wszyscy w załączeniu otrzymali 

planowany porządek obrad. Następnie zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie 

porządku obrad?  

Eugeniusz Olejnik – Sołtys wsi Powązki powiedział, że ma uwagę do punktu 13 - podjęcie 

uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Powązki. Sołtys powiedział, że nie wiedział 

o tym i musi skonsultować się z mieszkańcami, czy taka nazwa im odpowiada. Nic o tym nie 

wiedział i dopiero jak dostał pismo zawiadamiające o sesji to się dowiedział i chciałby prosić, 

aby podjęcie tej uchwały przełożyć na następną sesję, aby mógł się skonsultować z 

mieszkańcami.   

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady zapytała, kto jest za przyjęciem porządku obrad po 

usunięciu punktu 13 tj. podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Powązki, 

gmina Leszno? Wówczas punkty 14, 15, 16 otrzymają kolejno numery 13, 14, 15. 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła 

porządek obrad po wprowadzeniu zmiany. 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady stwierdziła, że porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

Następnie odczytała porządek obrad po uwzględnieniu wniosku Pana Sołtysa. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzednich obrad tj. 30.10.2008r. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej. 

5. Interpelacje i zapytania Radnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek w podatku od nieruchomości na 2009r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku 

rolnego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej w Gminie Leszno.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty za rezerwację stanowiska handlowego na 

targowisku w Lesznie przy ulicy Sochaczewskiej. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Wyględy, gmina Leszno.  

13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

14. Sprawy różne. 

15. Zamknięcie posiedzenia. 
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Ad. 3 

Przyjęcie protokołu z poprzednich obrad tj. 30.10.2008r. 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady powiedziała, że protokół był omawiany na 

posiedzeniach komisji statutowych i wówczas zostały zgłoszone uwagi, które poprawiono. 

Następnie Przewodnicząca zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie protokołu? Nikt z 

Radnych nie zgłosił uwag. Następnie Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z poprzednich obrad tj. 30.10.2008r. 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła 

protokół z poprzednich obrad tj. 30.10.2008r. 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady powiedziała, że protokół z obrad z 30 października 

został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 4 

Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej. 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady poprosiła Wójta o złożenie sprawozdania z 

działalności międzysesyjnej. 

Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że rozpoczęto montaż oświetlenia ulicznego w 

ulicy Podleśnej, w Białutkach i ulicy Aptecznej, za kilka dni prace zostaną zakończone.  

W dniu dzisiejszym został rozstrzygnięty przetarg na wykonanie oświetlenia w ulicy 

Willowej i na osiedlu w Zaborówku. Projekty przekroczyły kwoty, które pozwalałyby 

wykonać te zadania bez przetargu, dlatego też istniała konieczność ogłoszenia przetargu. Dziś 

został rozstrzygnięty, wygrała firma z Podkowy Leśnej, udało się nawet taniej niż zakładano i 

na pewno uda się te zadania zrealizować do terminu, jaki zakładano, czyli do 19 grudnia. 

Trwa budowa przedszkola. Odbyła się narada techniczna z wykonawcą, jesteśmy zadowoleni 

z postępu prac. W niedługim czasie całe przedszkole zostanie pokryte dachem, ponadto trwają 

prace instalacyjne wewnątrz budynku. Wykonywane jest ogrodzenie. Wójt poinformował, że 

został rozstrzygnięty przetarg na kredyt, uchwała została podjęta na poprzedniej sesji, wygrał 

bank z Sochaczewa. Trwają również prace w OSP, jednak tam wykonawca niestety wystąpił z 

wnioskiem o przedłużenie terminu wykonania do końca stycznia. Należy się z tym zgodzić, 

ponieważ trochę prac doszło, które nie były przewidziane w umowie. Strażacy zwrócili się z 

prośbą o dodatkowe wyposażenie uzasadniając to tym, że taki remont robiony jest raz na 50 

lat i jak się teraz tego nie zrobi to się już nie zrobi i trudno się z nimi nie zgodzić. Zapewne 

będzie wiązało się to z dodatkowymi kosztami, ale dla przykładu na pewno warto 

zamontować drzwi mechaniczne niż zwykle. Został również rozstrzygnięty przetarg na 

utrzymanie dróg w czasie zimy, wygrał SKR, który się sprawdza. W ostatnim czasie wraz z 

Panią Skarbnik Wójt podpisał dwie umowy na dotacje. Jedna dotyczy przyznanych środków 

na azbest. Została podjęta uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki na ten cel, ale w 

międzyczasie okazało się, że gmina może otrzymać dotację. Została podpisana umowa i w 

przyszłym tygodniu zostanie wysłane rozliczenie. Ponadto została również podpisana umowa 

z Urzędem Marszałkowskim na środki w kwocie 24 tysiące złotych na pokrycie 50% kosztów 

wykonania drogi na Wąsach. Wójt poinformował, że podpisał zgodnie z podjętą uchwałą akt 

notarialny z BSO Glinojeck na przejęcie dwóch lokali mieszkalnych przy ulicy Fabrycznej i 

Sochaczewskiej. Wójt powiedział, że chce podziękować Pani Skarbnik i pracownikom z 

księgowości za przygotowanie projektu budżetu na 2009 rok, który należało złożyć 

Regionalnej Izbie Obrachunkowej i Radzie Gminy do 15 listopada. Przygotowanie projektu 

budżetu na 2009 rok zajęło Pani Skarbnik bardzo dużo czasu, za co jeszcze raz bardzo 

dziękuje. Wójt powiedział, że chce przypomnieć, że gmina otrzymała również środki na akcję 

związaną z usuwaniem azbestu od Starosty. Dodał, że od stycznia akcja będzie ponownie 

prowadzona, należy składać wnioski. Program przewiduje, że azbest z terenu gminy Leszno 

zostanie usunięty do 2015 roku.       
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Ad. 5 

Interpelacje i zapytania Radnych. 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady zapytała, czy ktoś z Radnych chce zabrać głos w 

punkcie interpelacje i zapytania Radnych? Nikt nie zgłosił interpelacji i zapytań. 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych. 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady powiedziała, że w projekcie uchwały proponuje się 

stawki podatku podwyższyć o 4, 2% według wskaźnika wzrostu cen towarów i usług 

konsumpcyjnych w I półroczu 2008 roku w stosunku do I półrocza 2007 roku. 

Przewodnicząca poinformowała, że stawki były omawiane na posiedzeniach komisji i 

mieszczą się one w granicach określonych w ustawie o podatkach i opłatach lokalnych. 

Następnie Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym.się” podjęła 

uchwałę Nr XXVIII/159/2008 w sprawie określenia stawek podatku od środków 

transportowych.  

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie.  

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek w podatku od nieruchomości na 2009r. 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. Następnie Przewodnicząca 

zapytała, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie określenia stawek w podatku od 

nieruchomości na 2009 rok? 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym.się” podjęła 

uchwałę Nr XXVIII/160/2008 w sprawie określenia stawek w podatku od nieruchomości na 

2009r. 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie.  

  

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku 

rolnego. 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. Następnie Przewodnicząca 

zapytała, kto jest za podjęciem uchwały? 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym.się” podjęła 

uchwałę Nr XXVIII/161/2008 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów 

podatku rolnego. 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie.  

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej w Gminie Leszno 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. Następnie Przewodnicząca 

zapytała, kto jest za podjęciem uchwały? 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym.się” podjęła 

uchwałę Nr XXVIII/162/2008 w sprawie opłaty targowej w Gminie Leszno.  

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Przewodnicząca powiedziała, że Radni wiedzą, ponieważ rozmawiano o tym na komisjach, 

ale chce poinformować sołtysów i mieszkańców gminy, że stawki te nie ulegają 

podwyższeniu, pozostają na poziomie roku 2008.  
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Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty za rezerwację stanowiska handlowego na 

targowisku w Lesznie przy ulicy Sochaczewskiej. 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. Następnie Przewodnicząca 

zapytała, kto jest za podjęciem uchwały? 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym.się” podjęła 

uchwałę Nr XXVIII/163/2008 w sprawie ustalenia opłaty za rezerwację stanowiska 

handlowego na targowisku w Lesznie przy ulicy Sochaczewskiej. 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości.  
Barbara Koza – Przewodnicząca Rady poprosiła Wójta o omówienie projektu uchwały. 

Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że właściciel paska gruntu, jak widać na mapie, 

kilka lat temu podzielił go i w wyniku tego podziału powstała droga, która została przekazana 

gminie. Nowi nabywcy wystąpili do gminy o zamianę. To jest droga gminna przejęta kilka lat 

temu decyzją i teraz właściciele gruntów położonych wzdłuż tej drogi wystąpili do gminy, że 

nie chcą tej drogi realizować, ponieważ dziś na niej rośnie już kilkuletni las, dlatego też 

zaproponowali, że wydzielą ze swoich działek drogę na południu i ta uchwała zapewni tę 

zamianę. Jest stosowne porozumienie, że gmina zapłaci tylko 1 złotówkę, natomiast 

wszystkie koszty poniosą wnioskodawcy. 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. Następnie Przewodnicząca 

zapytała, kto jest za podjęciem uchwały? 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym.się” podjęła 

uchwałę Nr XXVIII/164/2008 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Wyględy, gmina Leszno.  
Barbara Koza – Przewodnicząca Rady powiedziała, że powstają nowe domy, następnie ich 

właściciele chcą mieć nadany adres i pojawiają się problemy adresowe. Wówczas 

zainteresowani mieszkańcy występują do Rady Gminy o nadanie nazwy ulicy. Mieszkańcy 

wsi Wyględy złożyli wniosek, w którym zwracają się z prośbą o nadanie nazwy ulicy 

Wspólnej na działce nr ew. 81/12. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Następnie 

zapytała, kto jest za podjęciem uchwały? 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym.się” podjęła 

uchwałę Nr XXVIII/165/2008 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Wyględy, gmina 

Leszno.  

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 13 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

Nikt nie zgłosił interpelacji i zapytań. 

 

Ad. 14 

Sprawy różne. 

Barbara Pszczółkowska – Radna powiedziała, że zwraca się do Radnych i Pani 

Przewodniczącej z następującymi sprawami. Komisja Rewizyjna zajmowała się ostatnio 

sprawą dotyczącą między innymi wsi Szymanówek i wyniknęło z tego, że na terenie gminy 

Leszno są 33 wsie a 23 sołectwa. 
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Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że 25 sołectw. 

Barbara Pszczółkowska – Radna powiedziała, że dobrze 25 sołectw i w skład tych sołectw 

wchodzi 25 wsi, a pozostałe wsie są bez sołectw. 

Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że w statucie są stolice sołectw, tak to należy 

nazwać. Natomiast w tych sołectwach są inne wsie. 

Barbara Pszczółkowska – Radna powiedziała, że chodzi o to, czy mieszkańcy mają na ten 

temat informacje, czy o tym wiedzą, bo często mieszkańcy nie wiedzą, do jakiego sołectwa 

należy ich wieś. 

Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że według niego intencją Rady było uchwalenie 

stolicy sołectwa. Można to zmienić, ale wiąże się to ze zmianą statutu. Wieś Szymanówek 

należy do sołectwa Grabina, nie ma tam sołtysa, bo tam nie ma mieszkańców i nie chodzi o 

czy ktoś jest zameldowany, ale czy mieszka. 

Barbara Pszczółkowska - Radna powiedziała, że często podejmowane są decyzje dotyczące 

poszczególnych wsi i mieszkańcy mówią, że oni nic nie wiedzieli, że do nich nie dociera 

informacja. 

Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że jeżeli ktoś tu ma grunty a mieszka w Warszawie 

czy innym mieście to jak sołtys do niego dotrze, a stawiać tablicę informacyjną we wsi 

Grabina to chyba nie jest dobry pomysł. Na pewno zmienimy informację dotyczące sołectw w 

Biuletynie Informacji Publicznej. 

Barbara Pszczółkowska – Radna powiedziała, że dobrze. Następnie Radna poinformowała, że 

kolejna sprawa, o której chce powiedzieć wynikła przy omawianiu uchwał w sprawie nazw 

ulic na posiedzeniu Komisji Oświaty. Komisja Oświaty doszła do wniosku, żeby Komisja 

Ładu i Porządku podzieliła gminę na sektory nazw, aby to nie była taka wolna amerykanka w 

tym nazewnictwie, że proponowane są nazwy przez mieszkańców, którzy nie baczą na to, 

jakie obok są nazwy. Nich sobie mieszkańcy wybierają nazwy ulic, ale stosownie do tego jak 

to określa sektor. 

Jarosław Wróblewski – Radny powiedział, że w Powązkach za posesją numer 19 rośnie duża 

topola, która uschła. Znajduje się ona przy samej drodze, nie wie, czy to jest w pasie drogi, 

ale stwarza niebezpieczeństwo, obok znajduje się słup wysokiego napięcia, dlatego też prosi o 

jej usunięcie. 

Krystyna Kapała – Radna powiedziała, że Komisja Ładu rozpatrzy wniosek skierowany przez 

Panią Barbarę Pszczółkowską i odpowie w najbliższym czasie. 

Sławomir Liszkiewicz – Radny powiedział, że chce zapytać Pana Wójta, czy ta firma, która 

miała zbierać azbest od mieszkańców zakończyła działalność, ponieważ nie od wszystkich 

osób zebrała azbest.   

Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że zgadza się, ponieważ tych wniosków było w 

tym roku dużo więcej niż pieniędzy 

Sławomir Liszkiewicz – Radny powiedział, że rozumie, że te osoby, które złożyły wnioski w 

tym roku nie muszą ponownie ich zgłaszać. 

Grzegorz Banaszkiewicz – Zastępca Wójta powiedział, że jeżeli wniosek został złożony do 15 

marca bieżącego roku to były one zrealizowane i azbest został usunięty. Natomiast, jeżeli 

wnioski zostały złożone po 15 marca to azbest będzie usuwany w przyszłym roku. 

Sławomir Liszkiewicz – Radny stwierdził, że w takim razie nie muszą składać wniosków 

ponownie 

Grzegorz Banaszkiewicz – Zastępca Wójta powiedział, że nie, ale Urząd ponownie będzie się 

zwracał z zapytaniem, czy wnioskodawca jest nadal zainteresowany usunięciem azbestu. 

Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że zupełnie inaczej wygląda, jeżeli azbest jest 

składowany, bo jego usunięcie jest dużo tańsze niż zdejmowany z dachu. 
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Barbara Koza – Przewodnicząca Rady powiedziała, że Radni otrzymali zaproszenie od 

Arcybiskupa Kazimierza Nycza na spotkanie opłatkowe w dniu 15 stycznia 2009r o godzinie 

15: 00, które odbędzie się Rezydencji. 

Lesław Kuczyński – Radny powiedział, że jest dziś obecny na sali Pan Paweł Pacan, który jest 

prezesem Lokalnej Grupy Działania, która na naszym terenie chce działać. 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady powiedziała, że za chwilę udzieli głosu Panu 

Pacanowi, ale najpierw chciałaby powiedzieć, że tak, jak co roku Rada Gminy Leszno 

wspólnie z Gminnym Ośrodkiem Kultury wraz z władzami gminy organizuje wieczerze 

wigilijną, która odbędzie się 12 grudnia, czyli w piątek o godzinie 17: 00 w Gminnym 

Ośrodku Kultury w Lesznie. Przewodnicząca poprosiła, aby po sesji zostali Sołtysi, ponieważ 

chce rozdać zaproszenia. Przewodnicząca zaprosiła wszystkich serdecznie na spotkanie i 

powiedziała, że przygotowana jest miła niespodzianka. Następnie Przewodnicząca poprosiła o 

zabranie głosu Pana Pawła Pacana, poprosiła o krótkie i rzeczowe przedstawienie informacji a 

Radni później wspólnie podejmą decyzję i udzielą odpowiedzi. 

Paweł Pacan – Prezes Lokalnej Grupy Działania Kampinos powiedział, że chce wyjaśnić, 

dlaczego tak nagle się pojawił. Dzięki Ministrowi Rozwoju Regionalnego i jego 

pracownikom, którzy 1, 5 roku zastanawiali się jak pozmieniać przepisy, aby dobrać się do 

tych pieniędzy, które są na to przyznane. Zaczął działania w tym kierunku w roku 2006. 

Organizację społeczną, która rozpoczęła działania w tym kierunku założył w maju 2007 roku 

wiedząc, że są już środki na te działania rozwoju obszarów wiejskich. Mieszka pod lasem 

przeprowadził się z miasta i widzi te ogromne kontrasty i możliwości, które tam istnieją. 

Skupił wokół siebie grupę ludzi, samorządowców, przedsiębiorców, ale opiera się głównie na 

działaniach oddolnych, jest to zlepek pomysłów, które powstały w kilku wsiach. Mamy 

dorobek kultury przyrody do zagospodarowania. Jest bardzo dużo mądrych ludzi, którzy mają 

pieczątki i mają podejmować różne decyzje i mają ogromną ilość pieniędzy do 

zagospodarowania. Ma czas w swojej organizacji do końca tego roku gdzie, aby wykorzystać 

pulę środków na organizację takich lokalnych społeczności rozwoju regionów, aby do 7 

stycznia przedstawić strategię i wszystkie dokumenty i załączniki. Procedury są 

skomplikowane, że radcy prawni nie dają rady, ale fachowcy pracowali rok, aby te przepisy 

doszlifować. Przepisy zostały opublikowane, wydane 28 lipca tego roku, więc i tak szybko 

przychodzi, bo jest dopiero listopad. Gminy, które chcą przystąpić i wziąć w tym udział 

muszą postanowić i wyrazić zgodę w postaci uchwały do końca roku. Prosi o to, aby 

przedyskutować w swoim gronie, aby móc podjąć taką uchwałę do końca tego roku, bo jest to 

niezbędne, aby przystąpić. Jest to tak ważne, ponieważ konkurs u Marszałka polega na tym, 

że do strategii na danym obszarze będzie wybrany najlepszy projekt, najlepsza strategia i 

organizacja. Pojawiły się słuchy, że gmina może być członkiem tylko jednej takiej inicjatywy, 

więc ja pytam, czy wiedzą, co to jest konkurs. To jest konkurencja musi być wybór więcej niż 

jednej możliwości. On jest jedną z takich możliwości, Jeśli Państwo chcą z tego skorzystać to 

proszę bardzo, chciałby dać sobie i Radnym szansę, a jeżeli będzie to niemożliwe to trudno. 

Wszystkie informacje znajdują się na stronie internetowej, można tam wszystko sprawdzić 

np. informacje turystyczne. U nas w tej branży nic się dzieje, nic nie ma. Do tej pory 

wszystko robione jest przez pasjonatów, prywatnych ludzi, ale to są rzeczy nieprofesjonalne, 

a Park Narodowy korzysta z takich usług. Fachowcy, którzy mają pieczątki mają też fundusze 

do wykorzystania, byłoby źle gdyby ludzie z pieczątkami byli jedynymi, którzy wydają te 

pieniądze. 

Marek Lipiński – Radny zapytał, czy Pan jest z naszego terenu, z gminy Leszno? 

Paweł Pacan – Prezes Lokalnej Grupy Działania Kampinos powiedział, że nie. Jest z gminy 

sąsiedniej Izabelin, nasza strategia obejmuje teren integralnie skupiony wokół lasu, ma on 

wiele cech wspólnych. 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady zapytała, czy jakieś gminy przystąpiły do Pana LGD? 
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Paweł Pacan – Prezes Lokalnej Grupy Działania Kampinos powiedział, że jest w trakcie 

rozmów z gminami, które bardzo dobrze rokują, to są wszyscy wasi sąsiedzi. 

Andrzej Cieślak – Wójt Gminy zapytał, konkretnie, jakie gminy nazwy, czy to jest Izabelin, 

Kampinos? 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady powiedziała, że Radni mają adres zapoznają się ze 

stroną w Internecie i zastanowią się oraz udzielą odpowiedzi. 

Krystyna Kapała – Radna powiedziała, że wraz z Panem Wójtem dostała informację, że linia 

729 ruszy od 1 stycznia i jest to spowodowane opóźnieniem wykupu okolicznych wysepek 

przez gminę Stare Babice i termin rozpoczęcia tej trasy nastąpi od 1 stycznia. Jeżeli chodzi o 

kamizelki odblaskowe to akcja ruszy niebawem, w poniedziałek. 

Barbara Pszczółkowska – Radna zapytała, jak będzie prowadzona? 

Krystyna Kapała – Radna powiedziała, że zostało zakupionych 500 sztuk kamizelek, a 

szczegóły zostaną uzgodnione z Policją, kto będzie rozdawał kamizelki. Komisja podjęła tę 

akcję ze względu na pieszych i rowerzystów. 

Jarosław Wróblewski – Radny powiedział, że będą rozdawane prawdopodobnie przez policję, 

która będzie przekazywała kamizelki nieoświetlonym uczestnikom ruchu.        

Teresa Kołecka – Sołtys wsi Wiktorów poprosiła o wyrównanie ulicy Jesiennej, bo ulica 

Wiosenna jest podwyższona. Połowa ulicy Jesiennej leży w Zaborowie, a pozostała część w 

Wiktorowie i na końcu Wiktorowa są doły, dlatego też prosi o ich wyrównanie. 

Martyna Witkowska – Sołtys wsi Wólka zapytała, czy są już szczegółowe informacje na temat 

światłowodu. 

Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że to była samowola budowlana, jest notatka 

policji w tej sprawie. Firma wykonuje zlecenie bez uzyskania, zgód. Jesteśmy skłonni się 

zgodzić na wykonanie tego zadania, ale w innych warunkach pogodowych i po uzyskaniu 

wszystkich uzgodnień, a nie tak samowolnie. Dzięki czujności Pani Sołtys udało się działania 

firmy powstrzymać. Powstaje światłowód, który będzie łączył dwie centrale, ale nie będzie on 

służył do prywatnych połączeń. Firma oszukiwała ludzi, aby otrzymać ich zgody na zajęcie 

ich terenu.   

 

Ad. 15 

Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodnicząca Rady Pani Barbara Koza podziękowała wszystkim i zamknęła posiedzenie 

Rady Gminy Leszno o godzinie 18:10. 

 
 

Protokół sporządziła: Monika Jaskulska Inspektor ds. obsługi rady i komisji  

Obrady zarejestrowano na taśmie magnetofonowej 

 


